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Frequently Asked Qustions (FAQ) الأسئلة الشائعة
Q1: Why is the Advance Against Salary facility being 

discontinued?
A1:  The decision to discontinue the Advance Against Salary facility 

was taken as part of our strategic efforts to streamline our 
product offerings and align them more closely with the evolving 
needs of our customers.

Q2:  When will the Advance Against Salary facility be 
discontinued?

A2:  The Advance Against Salary facility has been discontinued and 
all customers will be de-enrolled from this facility effective 10th 
November 2023. 

Q3: How will this change impact my existing Advance Against 
Salary facility?

A3:  If you currently have an active Advance Against Salary facility, it 
will remain unaffected until 10th November 2023. After this date, 
the facility will be discontinued and you will be de-enrolled; no 
further advances will be granted under this program.

Q4: What are the alternative financial options?
A4: We offer a range of products, facilities and services that may 

benefit your requirements. You can explore our finance, credit 
cards, and other facilities by visiting RAKBANK website www.
rakbank.ae. Furthermore, you can visit any of our branches to 
discuss your needs and explore suitable alternatives with our 
team of expert advisors, or simply email us at moneyassist@
rakbank.ae if you need further advice regarding a financial 
option/plan.

Please note, that all our Products & Facilities are subject to your 
Eligibility Criteria, along with the Terms & Conditions associated 
with the inquired service. It is at the Bank’s sole discretion to 
provide, or withdraw any service by informing you within an agreed 
time period.

لماذا تم إيقاف تسهيل السلفة المقدمة مقابل الراتب؟ س 1:  

تــم اتخــاذ قــرار إيقــاف تســهيل الســلفة المقدمــة مقابــل الراتــب كجــزء مــن  ج 1:  
ــكل  ــا بش ــا ومواءمته ــروض منتجاتن ــيط ع ــتراتيجية لتبس ــا الإس جهودن

وثيــق مــع الاحتياجــات المتطــورة لعملائنــا.

متى سيتم إيقاف تسهيل السلفة المقدمة مقابل الراتب؟ س 2:  

قــد تــم إيقــاف تســهيل الســلفة المقدمــة مقابــل الراتــب وســيتم الإلغــاء  ج 2:  
التــام لهــذا التســهيل لجميــع العمــلاء اعتبــاراً مــن 10 نوفمبــر 2023. 

كيــف ســيؤثر هــذا التغييــر علــى تســهيلات الســلفة المقدمــة  س 3:  
مقابــل الراتــب؟

إذا كان لديكــم حاليــً تســهيل الســلفة المقدمــة مقابــل الراتــب، فســوف  ج 3:  
تظــل غيــر متأثــرة حتــى 10 نوفمبــر 2023. بعــد هــذا التاريــخ، ســيتم 
إيقــاف التســهيل وإلغــاء تســجيلكم؛ لــن يتــم منــح المزيــد مــن الســلف 

ــج. ــذا البرنام ــب ه بموج

ما هي خيارات التسهيلات المالية البديلة؟ س 4:  
نقــدم مجموعــة مــن المنتجــات والتســهيلات والخدمــات التــي قــد تليــق  ج 4:  
الائتمــان  وبطاقــات  التســهيلات  استكشــاف  يمكنكــم  باحتياجتكــم. 
وغيرهــا مــن التســهيلات الائتمانيــة الخاصــة بنــا مــن خــلال زيــارة موقعنــا 
الإلكترونــي www.rakbank.ae. بالإضافــة، يمكنكــم زيــارة أي مــن فروعنــا 
ــارين  ــن المستش ــا م ــع فريقن ــة م ــول البديل ــاف الحل ــة وإستكش لمناقش
والخبــراء لدينــا، أو ببســاطة مراســلتنا عبــر البريــد الإلكترونــي علــى 
moneyassist@rakbank.ae إذا كنتــم بحاجــة إلــى المزيــد مــن النصائــح 

ــة. ــي/ خطــة مالي ــار مال بخصــوص خي

ــا و تســهيلاتنا خاضعــة لتقييــم الملائمــة  ــإن جميــع منتجاتن يرجــى الملاحظــة ب
الشــخصية الخاصــة بكــم، مــع الأخــذ بالاعتبــار الشــروط والأحــكام المبنيــه علــى 
جميــع خدماتنــا. يحــق للبنــك بموجبــه المطلــق تقديــم أو ســحب أي خدمــة مــن 

خــلال إخطاركــم خــلال فتــرة زمنيــة متفــق عليهــا.
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